
RMDS and the CERT Announce Strategic
Partnership to Empower Data Scientists in the
Gulf Region

PASADENA, CALIFORNIA, UNITED STATES, July 14, 2021 /EINPresswire.com/ -- Pasadena, USA and

Abu Dhabi, UAE: Today, RMDS and CERT announced a new partnership with the goal of

empowering data science students and professionals with training and development

opportunities. 

The Centre of Excellence for Applied Research & Training (CERT), a leader in Human Capital and

Technology development, and RMDS Lab, a leading AI ecosystem and talent ecosystem service

provider, signed a MoU to collaborate in capacity building, research platforms and enterprise

development in data science and ICT-related areas in the UAE region and beyond. 

The MoU focuses on the joint delivery of capacity development programs, certification pathways,

an ambassador program, research platforms, and collaboration in consultancy in digital

transformation. With this partnership, CERT and RDMS Lab will join forces to offer a portfolio of

solutions that propels the development of both an ecosystem for data science and a certification

framework in the UAE region.

Both companies are confident that the new partnership will provide data scientists with the

additional training and certifications needed to enhance their professional development. With

their combined resources, CERT and RMDS will contribute to the empowerment of data science

students and professionals worldwide.

"I am excited to partner with CERT, a well-known institute in UAE, to expand our ecosystem

services to the gulf region with localized support." Alex Liu CEO/Founder, RMDS	 

"As the era of big data is upon us and proliferating at an unprecedented rate, we believe this

MoU will be a major driver in the adoption of Data Science programs in the UAE and region. We

are looking forward to delivering excellence in our joint programs with RMDS." Dr. Mohamed

Baka CEO, CERT

About RMDS

RMDS Lab is a leader in community-centered data science services, creating a global ecosystem

platform that enables people to meet, learn, and collaborate with fellow data science

professionals to solve today's most pressing issues. Founded in 2009, the organization is

http://www.einpresswire.com
https://grmds.org/
http://www.cert.ae/


headquartered in Pasadena, CA, and serves more than 40,000 members and affiliates

worldwide.

About CERT

The Centre of Excellence for Applied Research & Training (CERT) is the commercial and training

arm of the Higher Colleges of Technology, in the UAE. Since its foundation in 1996, CERT has

been at the forefront of national capacity-building, empowering over 20,000 UAE Nationals

across industries and occupations. CERT aims to deliver economic and strategic value through its

commitment to excellence in the development of human capital and the adoption of

transformational technologies.
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ةيجيتارتسا ةكارش نع نانلعي RMDS و (CERT) بيردتلاو ةيقيبطتلا ثاحبألل قوفتلا زكرم

جيلخلا ةقطنم يف تانايبلا مولع يصصختمو ةبلط ليهأتو نيكمت يف ةمهاسملل

يروفلا رشنلل

:ةيفحصلا لاصتالا ةهج مسا

	:فتاهلا

:خيراتلا

:ينورتكلإلا ديربلا

:ةسسؤملا مسا

:ينورتكلا عقوملا

لاملا سأر ريوطت يف دئارلا ،(CERT) بيردتلاو ةيقيبطتلا ثاحبألل قوفتلا زكرم عقو

تاءافكلا ةيمنت و ريوطت لاجم يف ةزيمتملا ةسسؤملا،RDMS Lab عمايجولونكتلاو يرشبلا

تانايبلا مولع قاطن يف تاسسؤملا ريوطتو تاردقلا ءانب لاجم يف نواعتلل مهافت ةركذم

يفو ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا ةلود لخاد تامولعملا ايجولونكتب ةقلعتملا تالاجملاو

.ةقطنملا

ثحبلا تاصنمو تاداهشلاو تاردقلا ةيمنت جماربل كرتشملا ميدقتلا ىلع مهافتلا ةركذم صنت

.يمقرلا لوحتلا يف تاراشتسالا لاجم يف نواعتلاو

ريوطت عفدل لولحلا نم ةعومجم ميدقتل Lab RDMSو CERT نواعتت فوس ةكارشلا هذه لالخ نم

ةيبرعلا تارامإلا ةلود يف ةيبيردتلا تالهؤملل راطإ داجياو تانايبلا مولعل يئيب ماظن

.ةدحتملا

https://www.grmds.org/
https://www.cert.ae/


جمانربلا يبستنم بيردت نم نكمتس ةديدجلا ةكارشلا نأب ةمات ةقث ىلع نيتكرشلا اتلك نا

،ةكرتشملا امهدراوم لضفبو .ينهملا ديعصلا ىلع ةيبيردتلا تالهؤملل تاداهش مهحنمو

دراومب مهلقصو نيينهملاو تانايبلا مولع ةبلط ليهأتو نيكمت ىلع اضيا ناتكرشلا لمعتس

 .ملاعلا ءاحنأ عيمج نم ةميق

ويل سكيلأ

	RMDS ، سسؤملا / يذيفنتلا سيئرلا

فدهن ، ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا يف فورعم دهعم وهو ، CERT عم ةكارشلل سمحتم انأ

.يلحم كيرش معدب جيلخلا ةقطنم ىلإ لصيل انيدل يئيبلا ماظنلا تامدخ عيسوتل

ةكب دمحم .د

CERT ،يذيفنتلا سيئرلا

مهافتلا ةركذم نأ دقتعن ،ةقوبسم ريغ ةريتوب اهراشتناو ةمخضلا تانايبلا رصع بارتقا عم

ةيبرعلا تارامإلا ةلود يف تانايبلا مولع جمارب ينبت يف اًسيئر اًكرحم نوكتس هذه

 RMDS .عم ةكرتشملا انجمارب يف زيمتلا قيقحت ىلإ علطتن نحن .ةقطنملاو ةدحتملا

ىهتنا

RMDS لوح

RMDS Lab ئشنت ثيح ، عمتجملا ىلع زكرت يتلا تانايبلا مولع تامدخ يف ةدئار ةكرش يه

مهئالمز عم نواعتلاو ملعتلاو ءاقتلالا نم صاخشألا نّكمي اًيملاع اًيئيب اًماظن

ماع يف ةكرشلا  تسسأت .مويلا اًحاحلإ رثكألا تالكشملا لحل تانايبلا مولع يف نيصصختملا

نم رثكأل اهتامدخ مدفتو ،اينروفيلاك ،انيداساب يف اهل يسيئرلا رقملا عقيو ،2009

.ملاعلا ءاحنأ عيمج يف تاكرشلاو ءاضعألا نم 40،000

CERT لوح

تايلكل يبيردتلاو يراجتلا عارذلا وه (CERT) بيردتلاو ةيقيبطتلا ثاحبألل قوفتلا زكرم

يف زكرملا عبرت ،1996 ماع يف هسيسأت ذنم .ةدحتملا ةيبرعلا تارامإلا يف ايلعلا ةينقتلا

نطاوم 20,000 نم رثكأ نيكمتو ليهأتب ماق ثيح ، ةينطولا تاردقلا ءانب تاسسؤم ةعيلط

ةيداصتقا ةميق ميدقت ىلإ CERT فدهي .ةيفيظولا تاجردلا و  تاصصختلا فلتخم يف يتارامإ

ثدحا دامتعاو يرشبلا لاملا سأر ريوطت يف زيمتلاب همازتلا لالخ نم ةيجيتارتساو

.هلوحتملا تاينقتلا

ردصملا

هلص تاذ طباور

•	RMDS Lab https://www.grmds.org/

•	CERT https://www.cert.ae/CERT

https://www.grmds.org/
https://www.cert.ae/CERT
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